
    ÄRENDE 14 
    vid styrelsemöte 2009-12-03 
 
 
Till  
Styrelsen för  
AB Stockholmshem 
 
 
Anmälan angående remisser 
 
Till Stockholmshem inkommer årligen ett relativt stort antal remisser för besvarande. Många kommer via 
Stockholms Stadshus AB som underremisser medan andra kommer från stadsledningskontoret eller rotlarna. Det 
förekommer också remisser från Stockholms läns landsting, länsstyrelsen m.fl. Denna typ av remisser anmäls i 
styrelsen medan förvaltningsremisser från andra nämnder och styrelser inte normalt anmäls i styrelsen. 
 
Nedan anges sedan föregående möte inkomna och besvarade remisser, avsändaren och svarstiden. Inkomna 
remisser och remissvaren finns tillgängliga hos styrelsens sekreterare. 
 
Inkomna 

 Allmännyttiga bostadsaktiebolag – överväganden och förslag, SSAB, 09-11-27 

 Införande av rökfri arbetstid i Stockholms stads verksamheter, SSAB 09-12-04 

 Motion ang. Studentboende på färja, RV, 09-12-17 
 
Besvarade 

 Utnyttja stadens tak för solenergi, SSAB, 09-10-19 

 Ökat fokus på tillgänglighetsarbetet, SSAB, 09-10-06 

 Reformen skydd mot olyckor - uppföljning, RV, 09-11-05 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar 
 
att    godkänna anmälan angående remisser. 
 
 
Stockholm 2009-11-25 
 
 
 
Ingela Lindh 


